
 

 

 
Referat 

 
 

Skolebestyrelsesmøde mandag 

den 7. maj 2018 kl. 18.00- 20.00 

 
  

 

 
STED: Hjallerup Skole, SFO´ens personalerum. 

         Husk at lave aftale med eleverne, der skal med. 
 

 
DELTAGERE 
 
              

Forældrevalgte:   Medarbejdere:   

Mikael Christensen                HJ  Gitte Olsson FL  
Henrik H. Mikkelsen               HJ  Doris Nielsen FL  
Kirsten Højmose Schnabel    HJ  Susanne Jensen KL  
Mads U. H. Pedersen     FL  Mette Kirkegaard-Kjær HJ  
Berit Rosenkilde          FL  Ledere:   

Alice Trangeled FL afbud Rie Dam Vineke FL  
Søren Nøhr KL  Lise Lybæk KL  
Flemming Wittenberg KL  Anne Grethe Nielsen HJ afbud 
Maj Britt Overgaard KL     

Elever:      

Daniel Helledie FL fra-
vær 

Pia Bering   

Ronja Kjær Nielsen HJ  Hans Jørgen Bæk   
Amanda Wittenberg KL afbud    
 
 

 
   
DAGSORDEN 
 

 
1. Referat fra sidste møde. 

Er der spørgsmål/kommentarer til 
     det udsendte referat 

 

 
 
 

2. Tema 
Orientering om SFO´en  
 

 
Personale fra de tre LBO´er/SFO´er for-
talte om det, de er optaget af i dagligda-
gen. Der var speciel fokus på overgan-
gen fra børnehave til skole, samt pæda-
gogernes rolle i skolen. 



Side 2 

 

 
3. Elever. 

Er der noget fra de enkelte sko-
ler? 
 

 
 

4. Sager 
 

Skolebestyrelsesvalg. 
Valgmøde den 14. maj på alle 
matrikler. Er der styr på dette? 
Hvordan reklamerer vi for det? 
 

           
 
 
          Nyt Logo 
          (bilag) 
 

 
 
Principper 

 
            

 
5. Orientering. 

 
Ny indskoling i Flauenskjold 
Rie orienterer. 

 
 
 
 
 
 
Planlægningen af næste skole-
år.  
Hvor er man på de forskellige ma-
trikler. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Personalesituationen  
Ansættelser 
 

 
 
Klokkerholm: Intet siden sidst, man er 
optaget af prøverne 
 
 
 
Proceduren blev gennemgået, og der var 
forskellige forslag til, hvordan vi får foræl-
drene til at komme til valgmødet: 
- Tage kontakt til børnehaverne og få dem til 
at pege på nogle. 
- Udlove flødeboller/is til de klasser hvor en 
vis procentdel af forældrene møder op. 
- Sende en flyer til børnehaverne. 
- Lave et opslag på intra senest onsdag. 
 
 
Lise fortalte om processen vedr. logoet og at 
eleven, der havde tegnet det blev glad, da 
hun så det. Logoet bruges fremover på vo-
res brevpapir. 
 
 
Der var ingen på. 
 
 
 
 
 
 
Rie orienterede om processen og de fysiske 
rammer ved den nye indskoling i Flauen-
skjold. Der er sendt besked ud til forældrene 
om, at der skal ske ændringer fra næste 
skoleår. Der vil senere i dette skoleår blive 
indkaldt til et møde for forældrene til elever-
ne i de implicerede klasser.   
 
 
På Flauenskjold Skole skal der ansættes to 
lærere, og der er allerede over 55 ansøgere. 
På Klokkerholm Skoler er man i gang med 
fagfordelingsprocessen, og der skal ikke 
ansættes nye. 
På Hjallerup Skole er man også i gang med 
fagfordelingen, og der skal efterfølgende 
ansættes 2 til 2,5 lærer. 
Der skal laves fire 4. klasser af de tre eksi-
sterede 3. klasser, da der er kommet 2 eks-
tra elever. Der er sat en sammenlægnings-
proces i gang. Samtidig skal de nuværende 
tre 7. klasser slås sammen til to 8. klasser. 
 
 
Er nævnt i ovenstående afsnit 
 
 



Side 3 

 

16b. og nye ringetider. Buskør-
sel. 

 
 

Formanden 
 
 

6. Evt. 
 

Der er lavet ny køreplan efter sommerferien, 
således de harmonerer med de nye ringeti-
der. 
 
 
 
 
 
Det bliver meget svært at bibeholde boden i 
Flauenskjold efter sommerferien, da Jess 
stopper. Han har lagt mange interessetimer i 
boden. Der arbejdes for en reduceret løs-
ning. 
Søren Nøhr holder dimissionstalen i Klok-
kerholm. 
Der blev stillet forslag om, at man skal eva-
luerer arbejdet i skolebestyrelsen. Mikael og 
Hans Jørgen kommer med et oplag. 

      
       Næste skolebestyrelsesmøde  
       tirsdag den 12. juni på Hjalle- 
       rup Skole kl. 18.00-20.00 
 

 
 

 

Udgivelsesdato:      Referent: Hans Jørgen 
 


